
Mladina v Totri se zaveda
potrebe
po
večji
aktivnosti

20. 1. 1977 je bil prvi sestanek os-
novne organizacije 7.S.M Totra v le-
tošnjem letu. Mladlnci so kritično
ocenili svoje delo v preteklem letu.
Izvedcnih je bilo nekaj akclj, ven-
dar ne dovolj, da bi bili s svojim
delom lahko zadovoljni. Mladina je
tudi premalo sodelovala i drugimi
d.-užbenopolitičnimi organizacijaml
v podjetju. Prav tako so bili kritič-
no ocenjeni mladi komunisti zaradi
premajhne aktivnosti.

Po oceni dela v preteklem letu so
se mladinci lotili obravnave plana
dela za Ieto 1977. Pri tem jim je z
nasveti pomagal predsednik sindi-
kalne organizacije Totra tovariš Bo-
ris Bricelj in tudi tovariš Dušan De-'
lani, član občinske konference

ZSMS. Predvsem je treba akdje, Id
jih imajo v načrtu, bolj konkreti-
zirati, saj jim bo to omogočilo, da
bodo naloge hitreje in bolje izpol-
njevali.

Ko že poročamo o mladini, naj
omenlmo Že n]!hovo prvo solidar-
nostno akcijo v tem letu. Konec ja-
nuarja je delavcu Francu Francku,
kl je član osnovne organizacije
ZSM Totra, pogorelo vse imetje.
Mladinci so soglasno sklenili, da mu
pomagajo. Iz skromnih, prihranje-
nih sredstev so mu dall pomoč
v znesku 2.000 din. Res to ni velik
znesek, je pa veliko vreden, saj so
z njim v stiski pomagali svojemu
tovarišu — sodelavcu.
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